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Να προσεύχεστε για τα παιδιά σας και να μην 
έχετε άγχος (Γέροντας Εφραίμ Βατοπαιδινός)
/ Είπαν

Η μεγάλη έγνοια μας κάνει να είμεθα πολύ αυστηροί και πολλές φορές άτεγκοι και 
ανυποχώρητοι σε μερικά πράγματα. Πρέπει αγαπητοί μου, να το χωνέψουμε ότι τα 
παιδιά, τα σύγχρονα παιδιά, δεν έχουν δύναμη να αντέξουν την αυστηρότητα που 
αντέχατε εσείς οι παλαιότεροι. Αλλά πρέπει δια του διαλόγου και δια της πειθούς 
να τους λέμε το καλό και μετά δια προσευχής να αναπληρώνουμε. Για αυτό μην 
ανησυχείτε, εσείς να προσεύχεστε για τα παιδιά σας και να μην έχετε άγχος.
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